
            
 

 

 

VRAGENKWARTIER 
 

Indiener: Bouke Winters (BBB Berkelland) 
 
Datum indiening vraag: 14 Oktober 2024 
 
 

                               
Raadsvergadering van: 15 Oktober 2024 
 
Formulering: 
 
BBB Berkelland wil graag dat contant geld overal besteedbaar is. 
Contant geld biedt vrijheid, autonomie, is een wettig betaalmiddel, waarborgt privacy, is 
inclusief, biedt inzicht in uitgaven, is snel, is veilig en het is een oppotmiddel.  
De Europese Commissie is ook voorstander van de acceptatieplicht van contant geld. 
 
Nu zijn er in Berkelland ook toonbankinstellingen die pin-only zijn, hier kan dus niet met 
contant geld betaald worden, waaronder ook een apotheek met 2 vestigingen in Berkelland.  
 
24 September heeft de Tweede Kamer een amendement aangenomen over de 
acceptatieplicht van contant geld. Het wetsvoorstel “36228: Wet plan van aanpak witwassen” 
met het desbetreffende amendement moet nog door de Eerste Kamer, maar dit lijkt een 
formaliteit waar binnenkort over gestemd gaat worden. 
 
Vraag: 
 

• Wat is de rol van de Gemeente als de acceptatieplicht van contant geld in werking 
wordt gesteld? 

 

• Wil het College via de officiële kanalen toonbankinstellingen informeren over de 
aanstaande (of als het door de Eerste Kamer is aangenomen) acceptatieplicht van 
contant geld? 

 

• Wil het College de pin-only toonbankinstellingen alvast (of als het door de Eerste 
Kamer is aangenomen) verzoeken om contant geld weer te gaan accepteren? 
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Toelichting: 

1. In het vragenkwartier kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op 
de agenda staan.  

2. De vragen moeten 12 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 
zijn. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. 

 

 
 
 


